



Headline	Salam Perantauan		
MediaTitle	Utusan Malaysia		
Date	26 Jul 2013	Color	Full Color
Section	Supplement	Circulation	197,952
Page No	12,25	Readership	833,287
Language	Malay	ArticleSize	1821 cm <sup>2</sup>
Journalist	N/A	AdValue	RM 36,321
Frequency	Daily	PR Value	RM 108,963



# Salam Perantauan

**Daripada:** Bilah daripada kami, Amirul Afiq Syed Harith, Syaifa Azz, Mubhammadin Abd. Rahman, Muhammad Muzakir, pelajar Tahun 2 Kajian Sarjana Mekanikal dari Brunel University West London.

**Ucapan:** Keringal Beringal Mekaroma di Aidilfitri, Selamat Beraya hingga keatas Kami. Selamat menjelang ibadah puasa dan menyambut lebaran aidilfitri kepada seluruh umat Islam di Malaysia, Kajian bagi yang beragama di jati rantauannya akan berpuasa dan puasa ketabat, amaan MESC Alor Gajah, SEMANIFER, STAD, SMOA Shaha Abdul Malik, SMK Puhappa Pevanti 8, Kolej Mara Kuala Bering, UNIKL, SIAI, ITNKL, MSC & UNIKL IPROM.

**Daripada:** Muhammad Nazam Vaghar University of Chittagong, Anis-mua Nurul di London England bersama Duta Besar Malaysia Duta Zakaria Sukong dan isteri Datin Huzifah Ahmad

**Ucapan:** Selamat, Selamatnya Ayoeng juga merestoriti seluruh ahli MyPerak UK ingin mengucapkan Selamat Berpuasa dan Selamat Hari Raya Aidilfitri Ihan buat saudara Anak Anak Perak di Malaysia dan juga seluruh rakyat Malaysia. Maaf zahir dan batin. Seghonnok ber kono, tenang puasa Hijrah lebih tahun in Yop!

**Daripada:** (dari kiri) Zainabul Hamzah, Haruni Izzatul Mita Aynul Hazellina Mohd Haidil Ahmad Mahidin, dan Mohd Daniel Haidil dari Tokyo Medical & Dental University Japan. Ucapan Mengucapkan Salam Ramadan dan Selamat Hari Raya Aidilfitri buat Ibu bapa, abah-beranda, tetangga di Bandar Baru Seri Petaling (K.Lumpur) dan Balok (Kuantan), serta seluruh pelajar & warga kerja di Kolej Yayasan UAM Kuantan dan warga UKM Puchong. Doakan kejayaan kami di sini. Maaf zahir dan batin.

**Daripada:** (dari kiri) Firdaus Yusof, Eddy Shahrizan Anwar, Mohd, Farid A. Rahman, Navaal Mohd, Farid, Angahlan Abu Kadir, Naiman Mohd, Farid.

**Ucapan:** Selamat Hari Raya Aidilfitri kepada seluruh ahli keluarga dan sahabat handai di Malaysia dari kami staf HAJ Group, Ministry of Housing & Ministry of Works, Kingdom of Bahrain. Maaf Zahir dan Batin.

**Daripada:** Khalid Afiq Mohd. Hasan, University of Manchester, United Kingdom.

**Ucapan:** Salam perantauan dan Selamat Hari Raya Aidilfitri kepada semua ahli keluarga dan rakan-rakan di Malaysia. Tiada lupa kepada guru-guru dan penyayang di SMK Anderson Ipoh, MESC Serling, PASAM, Universiti Malaya dan juga penaja, MARK.

**Daripada:** Anwar Syamini Abdulah, Jemantat tahun ke-2 Sarjana Kajian Sarjana Mekanikal dari Missouri, Perancis.

**Ucapan:** Selamat Hari Raya Aidilfitri, Maaf Zahir & Batin. Nak baik raya & diari raya lebih tahun ni please "bait Abah & umi (En Abdullah Mohd Nor & Pu Sakarain Junoh), Abang, Aba, K-yong, Yan, Kawan & Adik (En di Tahan Murah) Kelantan, saudara mara, warga SMOEL, SARPP (sep Gila D307), INTEC, jahan Terokoh Rumpu 1 dan 2, penaja JPA dan semua yang mengingati.

**JELAJAH RAMADAN RTM 2013**  
25-27 Julai 2013

**SUDEE SUDILAH RASA**  
Jumaat-Ahad (4.05 petang)

**SALAM RAMADAN (TURKI)**  
Jumaat-Ahad (11.30 malam)

**CINTA YANG SATU**  
Setiap Jumaat (9.00 malam)

**DAN IN REAL LIFE**  
Jumaat (10.00 malam)

**ANGIN RINDU SARAJEVO**  
Setiap Jumaat ( 12.05 tengah hari )

**DESTINASI BORNED**  
Setiap Jumaat ( 3.30 petang )